亞洲足協/澳門足總 "C"級守門員教練課程[3]錄取名單			
AFC/MFA Goalkeeper C Coaching Certificate Course [3] acceptance list			
姓名 Name			
蘇嘉駿	SO KA CHON	陳智峯	CHAN CHI FONG
黃兢力	VONG KENG LEK	楊鳳明	IEONG FONG MENG
譚慶華	TAM HENG WA	梁敬偉	LEONG KENG WAI
胡國峰	VU KUOK FONG	馮智恆	FONG CHI HANG
蘇國豪	SOU KWOK HO	楊傑	IEONG KIT
冼家亨	SIN KA HANG	戴祖迪	TAI CHOU TEK
何文輝	HO MAN FAI	姚江楓	IU KONG FONG
黄子滔	WONG CHI TOU	鄧尚宜	TANG SEONG I
賈安倫	ANTONIO NOGUEIRA	古利安	LEONARDO LUÍS
	AUGUSTO CABRAL		CASTILHO
JUAN DE CASTRO			

註:

- 1.錄取者請於 1月23-26日(辦公時間內),親臨澳門足球總會繳交課程費用(本地居民3,000元澳門幣、非本地居民6,000元澳門幣-現金)及健康證明文件(3個月內醫院或合資格診所發出之證明)。非本地居民需於1月26日前繳交原國籍足球總會之同意信,所有逾期者將被取消資格。
- 2.課程費用一經接納,概不發還。
- 3.授課語言為粵語,配有英文理論內容及考試題目。
- 4.課程時間表會按上課進度及天氣等因素進行調整。
- 5.學員<mark>必須全程出席</mark>所有課堂。

Note:

- 1. Admitted applicants should pay the course fee (MOP 3,000 for local residents, MOP 6,000 for non-residents cash) and Health certificate (certificate issued by a hospital or qualified clinic within 3 months) in person at the MFA on Jan 23-26 (office hours). Non-local residents must submit a letter of consent from the FA of their original country before January 26. All overdue is deemed to have been waived.
- 2. Once accepted, the course fee will not be refunded.
- 3. The Course language is Cantonese, Equipped with English theory content and exam questions.
- 4. The course schedule will be adjusted according to the weather condition and other field related factor.
- 5. Students MUST attend ALL sessions.